

证据科学

(双月刊)

2011年第 19 卷第 1 期

2011 年 2 月 25 日出版

- 从心理迹证观点建构系统化现场勘察模式 范兆兴·005·
论清代命案检验中的鉴定文书 茆巍·020·
对我国刑事鉴定结论的反思 莫然·031·
- 美国行政证据的可采性——兼论我国相关规则的建构 韩春晖,刘新坤·038·
论供述排除的目的与条件——中美供述排除规则的比较研究 金华·046·
刑事诉讼中私人违法取得证据之证据能力评析 高咏·056·
- “理性”抑或“怀疑”:英美证据思想的“世纪之争” 栗峥·064·
刑事被害人陈述的证据学思考 赵旭光·076·
论国际刑事法院证据规则的混合模式——以大陆法系和英美法系证据规则比较为视角 董京波·085·
- 真实关联度、证据间性与意指定律——谈证据符号学的三个基本概念 孟华·092·
声纹鉴定中普通话音素间过渡方式特征研究 王英利·100·
通过辨别、对比和检验材料中的变化测定文件日期
[加]Brian S. Lindblom 著;梁立峥,谭海韵译·106·
- 证据科学讲堂·
证据与推论——兼论概率与似真性 [美]Ronald J. Allen 著;张月波译·113·
- 证据科学教育部重点实验室(中国政法大学)开放课题指南(2011 年度) ·127·
- 《证据科学》杂志 2011 年征订单 ·封二·

Evidence Science

Volume 19 Number 1 Feb. 25, 2011

Contents

- Constructing Thematic Model of Crime Scene Investigation based on the Psychological Evidence.** *Fan Chao-Hsing.* (005)
- On the Judicial Identified Documents of Homicide Cases in Qing Dynasty.** *Mao Wei.* (020)
- Reconsideration on Expert Conclusion in the Chinese Criminal Justice System.** *Mo Ran.*
..... (031)
- On the Admissibility of Administrative Evidence in America.** *Han Chunhui, Liu Xinkun.*
..... (038)
- On the Goal and Tests for the Exclusion of Confessions: A Comparison between China and the US.** *Jin Hua.* (046)
- Analysis of the Evidence Competence of Evidence Illegally Obtained by Individuals in Criminal Procedure.** *Gao Yong.* (056)
- Rationalism and Skepticism in the Anglo-American Evidence Scholarship.** *Li Zheng.* (064)
- Thoughts on Victim Statements from the Perspective of Science of Evidence Law.** *Zhao Xuguang.* (076)
- Study on the Hybrid Evidence Rule in the International Court of Criminal Justice: from the Perspective of Comparative Study of evidence Rule in Civil law and Common Law Jurisdiction.** *Dong Jingbo.* (085)
- On the Three Basic Concepts of Evidential semiotic Science --Correlation Degree of Authenticity, Inter-evidentiality and Signified-meaning Law.** *Meng Hua.* (092)
- A Research on Transition Patterns between Adjacent Phonemes of Mandarin in Voice Identification.** *Wang Yingli.* (100)
- Dating by Materials: Identification, Comparison, and Examination of Changes.** *Brian S. Lindblom, Translated by Liang Lizheng, Tan Haiyun.* (106)
- Evidence and Inference/Probability and Plausibility.** *Ronald J. Allen.* (113)